
ZÁPIS Č. 5/2003 (142)
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE 6. KVĚTNA 2003

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 548/1

Přítomni: viz prezenční listina (celkem 19 senátorů)

Omluveni: Hádlík/FAST, Popela/FSI, Jurák/FSI, Berta/FaVU,
Burgerová/FA

Hosté: prorektoři Kazelle, Rais, Švec,  kvestor Pěnčík,
kancléřka Vanýsková

PROGRAM:
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT
2. Informace prorektorů, kvestora a kancléřky
3. Projednání návrhu výše poplatků za úkony spojené s přijímacím řízením pro akademický rok

2004/2005
4. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol
5. Projednání Výroční zprávy o činnosti VUT v Brně za rok 2002
6. Projednání Výroční zprávy o hospodaření VUT v Brně za rok 2002
7. Projednání návrhu na zřízení Jihomoravského inovačního centra, z. s. p. o.
8. Další informace ze společného zasedání LK a EK AS VUT ze dne 29. 4. 2003
9. Různé

AD 1) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS VUT
Zápis z minulého zasedání AS VUT byl schválen bez připomínek.

AD 2) INFORMACE PROREKTORŮ, KVESTORA A KANCLÉŘKY

Dnešního zasedání AS VUT se nezúčastnil pan rektor Vrbka, který byl služebně mimo republiku.

 Prorektor Švec
Požádal o projednání předloženého návrhu na výši poplatků za úkony spojené s přijímacím
řízením pro akademický rok 2004/2005. Členové AS VUT doporučili projednat tuto záležitost
samostatně – jako nový bod 3) s posunutím ostatních bodů původního programu.

 Prorektor Rais
 Dne 7. 5. 2003 se uskuteční pracovní setkání vedení VUT a vedení fakult VUT s velvyslancem

USA, které bude zaměřeno na možnou spolupráci VUT s americkými univerzitami.
 Návrh Aktualizace Dlouhodobého záměru VUT na rok 2004 byl rozeslán všem členům AS

VUT E-mailem dne 28. 4. 2003 – tímto dnem začala běžet předkládací lhůta. Návrh byl již
projednán dne 25. 4. 2003 ve Vědecké radě VUT, která jej vzala na vědomí.
Kvestor Pěnčík tuto informaci doplnil: Dne 5. 5. 2003 byl návrh aktualizace DZ projednán ve
Správní radě VUT, která jej hodnotila jako velmi koncepční, vznesla k němu několik
připomínek formálního rázu a doporučila podrobněji rozpracovat jednotlivé úkoly (stanovisko
Správní rady bude uvedeno v zápise z jednání).
AS VUT vzal na vědomí předložení návrhu Aktualizace DZ VUT 2004 a konstatoval, že bude
projednán na příštím zasedání AS VUT dne 27. 5. 2003.

 Prorektor Kazelle
 Byla podepsána smlouva o spolupráci mezi Východoukrajinskou univerzitou Lugansk a VUT

v Brně – jedná se přímou spolupráci Fakulty chemické VUT.
 Z MŠMT přišlo rozhodnutí ohledně mobilitních rozvojových programů. Všechny návrhy,

které předložilo VUT, byly schváleny.
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 Dne 15. 4. 2003 se uskutečnil audit na hospodaření s prostředky a vedení evidence programu
Socrates – Erasmus. Řízení programu na VUT bylo shledáno jako velmi dobré.

Následovala krátká diskuse členů AS VUT, ve které prorektor Kazelle odpovídal na dotazy
senátorů. Ty se týkaly zejména výše finančních prostředků přidělovaných na studenta, finančních
prostředků hrazených z prostředků školy a předpokladu dalšího rozvoje mobility studentů.

 Kancléřka Vanýsková
Informovala o významné mezinárodní konferenci EUCEN, která se bude konat ve dnech 14. – 17.
května 2003 v prostorách Centra VUT v Brně. Její program bude zaměřen na „Evropské sítě
univerzitního celoživotního vzdělávání se zaměřením na akreditaci celoživotního učení“.

 Kvestor Pěnčík
 Informoval o zasedání Správní rady VUT, které se konalo dne 5. 5. 2003. Na tomto zasedání

se uskutečnila volba nového předsedy a místopředsedů a byly projednány zejména následující
záležitosti:
 vyjádření Správní rady k výročním zprávám o činnosti a hospodaření VUT v Brně za rok

2002, k rozpočtu VUT v Brně na rok 2003 a k návrhu Aktualizace DZ VUT na rok 2004;
 majetkové záležitosti týkající se „Smlouvy o narovnání vzájemných práv a povinností

mezi SmB a VUT v Brně a navazující přechod vlastnického práva“, „Kupní smlouvy mezi
VUT v Brně (prodávající) a SmB“, „Kupní smlouvy mezi VUT v Brně (kupující) a ČR –
Úřad pro zastupování ve věcech majetkových“, „Smlouvy o zřízení věcného břemene mezi
SmB (povinný) a VUT v Brně (oprávněný)“;

 projednání založení společnosti Jihomoravského inovačního centra z.s.p.o. a společnosti
InVUT, s.r.o.

Výše uvedené výroční zprávy VUT vzala Správní rada VUT na vědomí bez připomínek, ke
všem výše uvedeným majetkovým záležitostem vydala svůj souhlas a schválila také založení
společnosti JIC, z.s.p.o. a společnosti Inkubátor VUT, s. r. o.
AS VUT vzal tuto informaci kvestora na vědomí bez připomínek, předseda AS Doc. Zbořil
požádal kvestora, aby materiály týkající se majetkových záležitostí VUT, které projednává
Správní rada VUT a vyjadřuje se k nim AS VUT, byly dodatečně předloženy AS VUT
v písemné formě.

 MŠMT připravuje změnu způsobu financování ubytování a stravování studentů (adresná
dotace přímo na studenty).

 MŠMT poskytlo VUT další účelové finanční prostředky – dotace v rámci transformačních
a rozvojových programů.

 Dne 16. 4. 2003 se uskutečnilo výběrové řízení na nový ekonomický informační systém – byla
vybrána firma VARIAS CZ, a. s. Olomouc, která nabídla produkt SAP.

AD 3) PROJEDNÁNÍ NÁVRHU VÝŠE POPLATKŮ ZA ÚKONY SPOJENÉ S PŘIJÍMACÍM ŘÍZENÍM
          PRO AKADEMICKÝ ROK 2004/2005
Návrh  výše poplatků za úkony spojené s přijímacím řízením pro akademický rok 2004/2005, který
předložil prorektor Švec, byl rozeslán E-mailem všem členům AS VUT dne  30. 4. 2003. Prorektor
Švec na dnešním zasedání přednesl k  tomuto návrhu komentář a po krátké diskusi členové AS VUT
přistoupili k hlasování o schválení předloženého návrhu.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje poplatky za  úkony spojené s přijímacím řízením pro akademický
rok 2004/2005 v následující výši:
550,- Kč při podání přihlášky v papírové formě
400,- Kč při podání elektronické přihlášky.
Hlasování:
Pro – 18 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů
UAS 1
Akademický senát VUT schvaluje poplatky za  úkony spojené s přijímacím řízením pro akademický
rok 2004/2005 v následující výši:
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550,- Kč při podání přihlášky v papírové formě
400,- Kč při podání elektronické přihlášky.

AD 4) INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL

 Informace z jednání předsednictva RVŠ ze dne 17. 4. 2003 podala Doc. Münsterová.
Předsednictvem byly projednány zejména následující záležitosti:

 V rámci aktuálních informací z užšího předsednictva RVŠ komentoval Prof. Haasz průběh
jednání Reprezentativní komise ze dne 25. 3. 2003, Doc. Ježek informoval o předání
„Poznámek k návrhu rozpočtu veřejných vysokých škol pro rok 2004“ řediteli odboru VŠ
MŠMT Ing. Benešovi,  Doc. Münsterová zdůraznila hlavní body Stanoviska Rady vysokých
škol k vládnímu materiálu „Souhrnná zpráva o plnění Priorit postupu vlády při prosazování
rovnosti mužů a žen“ – Stanovisko RVŠ je uvedeno na www stránkách na adrese:
http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=47

 V bodě 3. Vystoupení hostů informoval náměstek ministryně Doc. Kolář o dofinancování
uměleckých VŠ, o jednání o navýšení finančních prostředků pro VŠ v rozpočtu pro rok 2004, o
projednání upraveného návrhu Aktualizace DZ MŠMT pro oblast VŠ pro rok 2004
a o pracovních jednáních týkajících se způsobu dotování ubytování a stravování studentů.

 Základní informaci o Kreditovém systému ECTS a Dodatku k diplomu přednesl národní
koordinátor ECTS pro ČR Prof. Honzík z FIT VUT v Brně.

 Zprávu o řešení projektu „Rozvoj veřejných vysokých škol, finanční podmínky a předpoklady“
předložil organizátor projektu Prof. Lukáš.

 Byl projednán a schválen návrh programového prohlášení RVŠ.
 Byly projednány a schváleny předložené teze činnosti jednotlivých pracovních komisí RVŠ.
 Zprávu o výsledcích kontroly projektů řešených s podporou Fondu rozvoje VŠ v roce 2002

předložil Prof. Stránský. Zároveň předložil předsednictvu RVŠ návrh novely Statutu FRVŠ
(s cílem uvedení do souladu s platným Statutem RVŠ) – předsednictvo návrh novely schválilo.

 Proběhla volba místopředsedkyně oborové komise G4 FRVŠ.
 Předsednictvo RVŠ schválilo návrh zástupců soukromých vysokých škol na zřízení pracovní

komise RVŠ pro soukromé vysoké školy.

Zápisy zasedání předsednictva RVŠ jsou uvedeny na adrese: http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=45

 Dále Doc. Münsterová informovala o své účasti na semináři MŠMT ČR dne 28. 4. 2003, který
se týkal Kreditového systému ECTS a Dodatku k diplomu. Semináře se za VUT zúčastnil také
prorektor Švec.

 Ve dnech 5. – 7. 6. 2003 je Doc. Münsterová pověřena zúčastnit se za RVŠ semináře
organizovaného MŠMT a ČVUT. Seminář bude věnován důležitým tématům uznávání
celoživotního vzdělávání a kreditů získaných mimo rámec formálních VŠ studijních programů.
Doc. Münsterová požádala prorektory Raise a Švece o konzultaci k problematice semináře.

 Doc. Münsterová sdělila, že v rubrice pracovní komise pro tvůrčí činnost studentů na
Internetových stránkách RVŠ budou umístěny všechny informace o studentských soutěžích,
konferencích a jiných akcích z jednotlivých VŠ. V současné době probíhá rekonstrukce těchto
stránek, adresa bude upřesněna. Předsedkyní pracovní komise RVŠ pro tvůrčí činnost studentů
je Doc. Rábová z FIT VUT. Doc. Münsterová doporučila věnovat této problematice pozornost,
využít této možnosti a průběžně zde uveřejňovat veškeré studentské aktivity na VUT.

 Mgr. Božek  připomněl připomínkování zákona č. 130/2002 Sb. Doc. Zbořil sdělil, že k danému
termínu do 22. 4. 2003 nebyly vzneseny od členů AS VUT žádné připomínky. Proto zaslal RVŠ
oznámení, že za VUT budou vypracovány společné připomínky a AS VUT se k tomuto materiálu
samostatně vyjadřovat nebude.

 Doc. Zbořil dále informoval, že ke druhému materiálu RVŠ „The role of Universities …“, který
byl zaslán všem členům AS VUT s termínem připomínkování do 28. 4. 2003, nebyly rovněž
vzneseny žádné připomínky. Doc. Zbořil tuto skutečnost RVŠ sdělil s tím, že absence připomínek
může být podle jeho názoru zapříčiněna nezvládnutelným množstvím materiálů, které dostali
členové AS VUT v této době k vyjadřování.

http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=47
http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=45
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AD 5) PROJEDNÁNÍ VÝROČNÍ ZPRÁVY O ČINNOSTI VUT V BRNĚ ZA ROK 2002
Dr. Kábelová přednesla stanovisko legislativní a ekonomické komise AS VUT ze společného zasedání
ze dne 29. 4. 2003. K předloženému návrhu nebyly vzneseny žádné  připomínky,  a proto obě komise
doporučily Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2002 Akademickému senátu VUT ke
schválení.
Žádné připomínky nebyly vzneseny ani na dnešním zasedání a AS VUT proto přistoupil k hlasování
o schválení následujícího návrhu na usnesení.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2002 ve znění ze dne
8. 4. 2003.
Hlasování:
Pro – 19 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů
UAS 2
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2002 ve znění ze dne
8. 4. 2003.

AD 6) PROJEDNÁNÍ VÝROČNÍ ZPRÁVY O HOSPODAŘENÍ VUT V BRNĚ ZA ROK 2002
Dr. Kábelová seznámila členy AS VUT se stanoviskem  legislativní a ekonomické komise AS VUT ze
dne 29. 4. 2003 – vzhledem k tomu, že k předloženému návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky,
doporučili členové LK a EK AS VUT předloženou Výroční zprávu o hospodaření VUT v Brně za rok
2002 Akademickému senátu VUT ke schválení. Své kladné stanovisko zaujali také s ohledem na to, že
hospodaření a postupy účtování VUT v Brně byly ověřeny auditorskou firmou MAIN AUDIT, s.r.o.
Rovněž na dnešním zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky a AS VUT přistoupil ihned
k hlasování o schválení následujícího návrhu na usnesení.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o hospodaření VUT v Brně za rok 2002 ve znění ze
dne 8. 4. 2003.
Hlasování:
Pro – 19 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů
UAS 3
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o hospodaření VUT v Brně za rok 2002 ve znění ze
dne 8. 4. 2003.

AD 7) PROJEDNÁNÍ NÁVRHU NA ZŘÍZENÍ JIHOMORAVSKÉHO INOVAČNÍHO CENTRA, Z.S.P.O.
Návrh na založení JIC, z.s.p.o. byl rozeslán E-mailem všem členům AS VUT dne 8. 4. 2003. Dne
29. 4. 2003 proběhla na společném zasedání LK a EK AS VUT k tomuto materiálu obsáhlá diskuse
a byla vznesena řada připomínek. Návrh zápisu z tohoto jednání obdrželi v konceptu pouze předseda
AS VUT, předsedkyně LK AS VUT, zastupující předsedkyně EK AS VUT, kvestor Pěnčík a několik
členů těchto komisí, aby posoudili formulace jejich připomínek. Výsledný zápis z tohoto jednání není
prozatím dokončen, bude však Přílohou č. 1 k tomuto zápisu.
Kvestor Pěnčík byl rektorem Vrbkou pověřen, aby ho v záležitosti zřízení JIC na dnešním zasedání AS
VUT zastupoval, a proto přednesl k předloženému návrhu krátký komentář. Současně sdělil, že se
zúčastnil společného zasedání LK a EK AS VUT dne 29. 4. 2003 a snažil se co nejrychleji reagovat na
připomínky vznesené na tomto zasedání. Všem členům AS VUT bylo rozesláno jeho stanovisko E-
mailem dne 5. 5. 2003. Dále kvestor sdělil, že rektor navrhuje za člena dozorčí rady JIC za VUT
v Brně Mgr. Božka. Stanovisko Správní rady VUT, která odsouhlasila založení JIC, bude uvedeno
v zápise z tohoto jednání. Na základě požadavku vzneseném na EK a LK AS VUT kvestor předložil
na dnešním zasedání všem členům AS VUT stanovisko organizačního a právního odboru rektorátu
VUT k „Zakladatelské smlouvě JIC“.
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Zastupující předsedkyně EK AS VUT Dr. Kábelová informovala o průběhu zasedání EK a LK AS
VUT dne 29. 4. 2003, přečetla z konceptu zápisu všem členům AS VUT připomínky členů EK a LK
AS VUT a seznámila senátory se závěrem a doporučením komisí.

Závěr a doporučení LK a EK Akademickému senátu VUT:
Členové LK a EK AS VUT projednali předložený návrh na založení JIC, z. s. p. o. a doporučují
Akademickému senátu VUT, aby požádal o doplnění náležitostí vyplývajících z vnitřního předpisu
VUT „Pravidla pro zakládání právnických osob a pro peněžité a nepeněžité vklady do těchto a jiných
právnických osob“ dle článku 3, odst. 1) písmena a) – odrážky druhá, čtvrtá, pátá a šestá.
Současně po projednání všech výše uvedených připomínek doporučuje AS VUT, aby požádal
organizační a právní odbor  rektorátu VUT o vypracování právní expertízy předloženého návrhu na
zřízení JIC, z. s. p. o.

Předseda AS Doc. Zbořil přečetl na dnešním zasedání příslušná ustanovení zákona o VŠ č. 111/98 Sb.
a vnitřního předpisu VUT „Pravidla pro zakládání právnických osob….“ týkající se schvalování
předloženého návrhu na zřízení JIC. Následovala diskuse členů AS VUT, ve které AS VUT požádal
kvestora o formální úpravu předloženého návrhu a konstatoval následující závěr.

ZÁVĚR:
Akademický senát VUT projednal předložený návrh na založení JIC, z.s.p.o. ze dne 8. 4. 2003
a připomínky členů LK a EK AS VUT uvedené v zápise č. 4/2003 ze společného zasedání LK a EK
AS VUT ze dne 29. 4. 2003 (zápis bude Přílohou č. 1 k zápisu z dnešního zasedání). AS VUT rovněž
projednal stanovisko kvestora k bodu 3) Projednání návrhu na založení JIC z.s.p.o. ze Zápisu č. 4/2003
a stanovisko JUDr. Králíka k „Zakladatelské smlouvě JIC“.
AS VUT doporučuje, aby předložený návrh byl ještě formálně upraven tak, aby dodržel strukturu
vyplývající ze znění Čl. 3 odst. 1 písmene a) vnitřního předpisu VUT „Pravidla pro zakládání
právnických osob a pro peněžité a nepeněžité vklady do těchto a jiných právnických osob VUT
v Brně“.
Poté AS VUT formuloval následující návrhy na usnesení a přistoupil k hlasování.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT vyjadřuje souhlas se založením JIC z.s.p.o. Návrh na založení bude Přílohou
č. 2 k zápisu z dnešního zasedání AS VUT.
Hlasování:
Pro – 16 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 3 hlasy
UAS 4
Akademický senát VUT vyjadřuje souhlas se založením JIC z.s.p.o. Návrh na založení bude Přílohou
č. 2 k zápisu z dnešního zasedání AS VUT.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje návrh rektora na jmenování Mgr. Václava Božka, CSc. za člena
Dozorčí rady JIC., z.s.p.o.
Hlasování:
Pro – 18 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 1 hlas
UAS 5
Akademický senát VUT schvaluje návrh rektora na jmenování Mgr. Václava Božka, CSc. za člena
Dozorčí rady JIC., z.s.p.o.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT žádá rektora, aby byl čtvrtletně informován o činnosti a hospodaření JIC
z.s.p.o.
Hlasování:
Pro – 18 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů
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UAS 6
Akademický senát VUT žádá rektora, aby byl čtvrtletně informován o činnosti a hospodaření JIC
z.s.p.o.

Doc. Zbořil požádal kvestora, aby informoval AS VUT o právnických osobách, ve kterých má VUT
v současné době svou účast, kvestor přislíbil podat informace na příštím zasedání AS VUT.

Poté následovala krátká diskuse AS VUT o nedořešené otázce ochrany duševního vlastnictví. Senátoři
podali návrh, aby tato ochrana byla ošetřena novou vnitřní normou VUT.

AD 8) DALŠÍ INFORMACE ZE SPOLEČNÉHO ZASEDÁNÍ LK A EK AS VUT ZE DNE 29. 4. 2003
Dr. Kábelová informovala o dalších bodech jednání LK a EK dne 29. 4. 2003:

 Bod 4) Návrh na zřízení Inkubátoru VUT, s.r.o. (viz zápis z jednání komisí):
Návrh byl rozeslán všem členům AS VUT dne 23. 4. 2003. Na společném zasedání komisí byla
vznesena řada připomínek, kvestor zodpověděl dotazy senátorů a byl přijat následující závěr.
Závěr:
Členové LK a EK AS VUT konstatovali, že návrh na zřízení Inkubátoru VUT, s. r. o. bude
vzhledem ke čtyřtýdenní předkládací lhůtě projednáván až na zasedání AS VUT dne 27. 5. 2003.
Další připomínky mohou být zasílány přímo předsedům LK a EK AS VUT do 19. 5. 2003
(vzhledem ke krátkodobé nepřítomnosti tajemnice Cardové) na adresy:
lhotakova@ucit.fa.vutbr.cz  a kabelova@fch.vutbr.cz
LK a EK AS VUT přijala po dnešním jednání k předloženému návrhu následující stanovisko:

 není dořešena ochrana duševních práv,
 je možnost střetu zájmů (dle zákoníku práce),
 jsou zde otázky „loby“ zájmových skupin, napojení na politické strany, atd. (při vstupu do EU

bude ČR jedním z nejsledovanějších států z hlediska korupce),
 není objasněno, kdo bude rozhodovat, že vybrané projekty mají budoucí komparativní výhody;

bude velmi těžké stanovit, které odvětví je tzv. nezletilé a potřebuje pomoc při vstupu do
podnikání.

 Bod 5) Různé (viz zápis z jednání komisí):
 Na zasedání se dostavili rektor Vrbka a ředitel CEVAPO Janíček, který předložil přítomným

senátorům „Zdůvodnění žádosti o dotaci z rozpočtu 2003 pro CEVAPO“, komentář k tomuto
návrhu přednesl rektor Vrbka. Po diskusi členové EK a LK konstatovali, že předložený
materiál není úplný a neodpovídá požadavku AS VUT, který vyplývá z jednání AS VUT č.
3/2003 ze dne 11. 3. 2003, str. 5, třetí odstavec shora a UAS 5.

 Byly projednány materiály RVŠ zaslané k připomínkování – viz bod 4) dnešního zápisu.
 Kvestor Pěnčík informoval o svých jednáních ve věci možnosti získání uvolněných prostor

v kasárnách Řečkovice a Slatina a o výsledcích výběrového řízení na nový ekonomický
informační systém.

 Členové LK a EK navrhli, aby k jednotlivým materiálům byli AS VUT jmenováni
zpravodajové, kteří by příslušné materiály podrobně prostudovali a připravili stanoviska pro
jednání komisí.

V následující krátké diskusi podal Mgr. Božek návrh, aby Inkubátor VUT nebyl založen jako s.r.o., ale
aby byl podobně jako CEVAPO zřízen jako součást VUT. AS VUT požádal kvestora Pěnčíka
o předložení variantního návrhu.

Doc. Zbořil informoval, že rektor Vrbka pověřil Ing. Janíčka, aby návrh přepracoval dle požadavku
senátu tak, aby mohl být projednán na příštím zasedání AS VUT.

Po krátké diskusi o problematice jmenování zpravodajů bylo konstatováno, že zpravodajem pro AS
VUT jsou odborné komise a je plně v jejich kompetenci jmenovat si své zpravodaje ze svých členů.

AD 9) RŮZNÉ

 Dne 5. 5. 2003 byla členům AS VUT E-mailem rozeslána Analýza hospodaření VUT v Brně za
rok 2002, kterou předložil kvestor Pěnčík. Materiál bude projednán na příštím zasedání AS VUT.
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 Předseda SK AS VUT Ing. Švec informoval senátory, že příští týden 13. a 14. 5. 2003 se bude
konat v areálu VUT PPV studentský  „Majáles“.
Dále Ing. Švec požádal kvestora, aby na případná jednání týkající se navýšení cen kolejného
a stravného byli přizváni také zástupci studentské komory AS VUT.

 Doc. Lhotáková připomněla, že LK AS VUT se zabývá aktualizací vnitřních předpisů VUT
a požádala senátory, aby se obrátili na členy AS fakult s informací o možnosti předložení
připomínek ke stávajícím předpisům, eventuálně návrhů na změny příslušných článků. Členové
LK se dohodli na termínu zasedání komise v úterý dne 20. 5. 2003 v 9:00 hodin v malé zasedací
místnosti rektorátu VUT (místnost č. 225).

 Dr. Kábelová připomněla kvestorovi svůj návrh uskutečnit exkurzi v dostavované budově
Inkubátoru VUT. Kvestor Pěnčík odpověděl, že mu stačí sdělit termín konání exkurze a zajistí,
aby byl přítomen stavbyvedoucí, který senátory provede.

 Doc. Zbořil informoval AS VUT, že obdržel E-mailem dne 5. 5. 2003 dopis od Mgr. Niederleho
z AS FaVU, kterým byl upozorněn na porušení korektnosti ustavujícího zasedání AS FaVU. Na
dnešním zasedání AS VUT vystoupili zástupci FaVU v AS VUT a podali upřesňující informace.
AS VUT na základě všech výše uvedených informací konstatoval, že se zřejmě jednalo
o neprofesionální vedení ustavujícího zasedání, nebyl však přitom porušen zákon ani žádný vnitřní
předpis školy. AS VUT nemůže do jednání AS fakult zasahovat, bere však na vědomí první
signály možných problémů na této fakultě.

 Ing. Groligová sdělila, že byla vedením Fakulty podnikatelské pověřena informovat AS VUT
o tom, že na této fakultě se v rámci DZ VUT a rozvoje fakulty vytváří podmínky pro změnu
dislokace fakulty a z toho vyplývající restrukturalizaci. Je snaha vytvořit vyvážené vědecko-
pedagogické pracoviště a připravit se jak po stránce odborné tak i materiální.

 Doc. Zbořil informoval AS VUT, že v rámci stálých bodů programu bude každý program jednání
AS VUT doplněn o bod „schválení programu zasedání AS VUT“.

Na závěr Doc. Zbořil poděkoval všem přítomným za účast na dnešním zasedání AS VUT a ukončil
jednání.

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 27. května 2003 v 9:00 hodin
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1.

           Ing.  Jaroslav Švec, v. r.                            Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r.
předseda Studentské komory AS VUT                                                    předseda AS VUT v Brně

Zapsala: Jarmila Cardová

PŘÍLOHY:
1. Zápis č. 4/2003 ze společného zasedání LK a EK AS VUT ze dne 29. 4. 2003
2. Návrh na založení Jihomoravského inovačního centra, z.s.p.o.


